
Postpensjonistene i Buskerud 

       

Referat fra medlemsmøte på Kongsberg Vandrerhjem 8.11.2023 

 
Endelig ble det medlemsmøte på Kongsberg og derfor var det ekstra gledelig at hele 27 personer 
deltok. Ut av dette ble det 6 nye medlemmer, all honnør til Ragnhild som hadde laget et skjema som 
bare var å fylle ut.  
 
Leder ønsket oss velkommen til møte og gav ordet videre til Laura Sletbak som er prosjektleder for 
Kongsberg by`s 400 års jubileum i 2024. Dette var veldig interessant og samtidig veldig fengende.  
 
Hvorfor feirer vi?  

 

• 400 ÅR MED TEKNOLOGI OG KUNNSKAP  
              -IDRETT OG KULTUR 

 

• 1623 
TEKNOLOGI - 
KONGSBERG 
SØLVVERK 
 

• KUNNSKAP – BERGSEMINARET 1757 
 

 

• INDUSTRI - EIDSVOLL 1814 
 

• SKISPORTENS VUGGE 
 

• RIKT KULTURLIV 
 

 
Hva vil skje? 
 
Her er bare noen få av høydepunktene: 
 

• HELE kommunen skal feires HELE året • PROFILERING 

• Bursdagsfeiringen skjer 2. mai • KOMMUNIKASJON 

• FORSTERKE ETABLERTE ARENAER • JUBILEUMSPODDEN 
 
 
Leder orienterte så litt om hvordan Postens pensjonistforbund er organisert: Vi er kollektivt tilsluttet 
Pensjonistforbundet, vi er ca 5-6000 medlemmer totalt fordelt på 25 avdelinger i hele landet.  
Postens pensjonistforbund Buskerud har 308 medlemmer og har god økonomi.  
Kommuneøkonomien er en av fanesakene til Pensjonistforbundet. 
 
Hva driver vår avdeling med? Vi arrangerer ett par turer i året og 6-7 medlemsmøter pr år, på siste 
møte var vi 60 medlemmer til stede.  
Videre orienterte leder om hva som skjer på medlemsmøtene, med bla åresalg, musikk, foredrag og 
mat. 
 
Neste medlemsmøte blir på Lampeland 13. desember med Steel Cords og Harald Normann.  
Videre orienterte leder om nettsiden vår postpensjonistene.no og han presenterte også 
medlemmene av styret.  
 
Menyen i dag var karbonadesmørbrød og wienerbrød som smakte veldig godt.  
 
Mvh Aud (sekretær) 


